
5  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
rescat de tants treballadors de l’atur per part d’aquestes 
empreses era inviable ja que si es compten els salaris 
d’aquest treballadors es veu clarament la inviabilitat de 
l’execució de l’obra ja que munta més aquesta partida 
que el pressupost d’execució de l’obra  i possiblement 
no pogueren fer front ni a la compra de materials. 

El Sr. Viol també comenta que davant aquesta situació 
s’ha optat per triar una empresa solvent i que ens donara 
garanties i a més a més amb les millors condicions per 
al municipi. 

El Sr. Viol també diu que s’ha tractat d’evitar el perill que 
una empresa digue que contractara molta gent i desprès 
no es justifique degudament aquesta contractació, per 
inviable i hi haga problemes per a cobrar la subvenció. 

El Sr. Viol li diu al Sr. Miguel Zaragozà que dóna la 
informació esbiaixada i reitere que a l’obertura de 
pliques es va poder apreciar clarament que els números 
d’algunes empreses no quadraven. 

El Sr. Viol dóna lectura a l’article 136 de la Llei de 
contractes del sector públic que estableix la possibilitat 
de requerir informació complementària a les empreses 
de les quals la proposta siga dubtosa. 

El Sr. Viol també comenta que les millores que ha fet  
l’empresa  adjudicatària beneficiaran als veïns del poble 
en quant a les contribucions especials, ja que aquestes 
es rebaixaran. El Sr. Viol finalitza dient que espera que 
l’obra es concloga amb satisfacció per a tots.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que la justificació és que hi 
ha empreses que no se sap si poden acabar les obres, 
però que de les quatre excloses hi ha una que té molta 
solvència en la província i potser que acabaria l’obra, 
perquè és una constructora que va bé, i no creu que siga 
el camí correcte, i per això l’abstenció del grup popular, 
i que esperen que les obres concloguen amb satisfacció 
per a tots.

El Sr. Viol  torna a insistir en  que el problema és que les 
ofertes d’aquestes empreses són anòmales en quant al 

número de treballadors, però que això no és negar la 
solvència de cap empresa i que alguna justificació que 
han presentat aquestes empreses, d’amunt, entra en 
contradicció amb la proposta que presenten, i alguna 
altra entra en contradicció amb el contingut i l’esperit del 
RDL 9/2008. 

El Sr. Viol diu que no volen córrer amb riscos, i que la 
proposta d’adjudicació, evidentment, ha estat a  la que 
ha obtingut més puntuació.

3r.-  SOL·LICITUD D’INCLUSIÓ D’OBRES AL 
PLA ESPECIAL DE SUPORT A LA INVERSIÓ 
PRODUCTIVA EN MUNICIPIS DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA.- S’adone el Ple de la convocatòria  per 
a sol·licitar la inclusió d’obres al Pla especial de suport 
a la inversió productiva en municipis de la Comunitat 
Valenciana , convocada pel Dècret Llei 1/2009, del 
Consell, i les ordres de vint-i-sis de febrer i de sis d’abril 
que desenvolupen la norma anterior i fixen el procediment 
i terminis.

Tenint en compte que els ajuntaments deuran aprovar 
la realització dels projectes d’inversió amb els requisits 
previstos en les normes anomenades i sotmesa la 
proposta a votació, per unanimitat s’acorda:

Aprovar la realització a càrrec del Pla especial de 
recolzament a la Inversió Productiva en Municipis 
de la Comunitat Valenciana dels següents projectes 
d’inversió:

1/ REPOSICIÓ DE SERVEIS EN CASC ANTIC I 
ADEQUACIÓ PLAÇA ROQUETA.

2/ REFORMA DE LA XARXA D’ENLLUMENAT PÚBLIC.

En la seua explicació de vot el portaveu del grup popular 
Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si es continuarà cobrant 
contribucions especials.

El Sr. Alcalde respon que sí.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el seu vot és afirmatiu 


